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Szanowna Pani Przewodniczqca,

Jest dla. mnie niezrozumiate dlaczego nie ma chqci wprowadzenia przejrzystych zasad

ewidencji inadzoru usuwania awarii przepompowri. Wprawdzie w innych obszarach wsp6ipracy

zdecydowanie mogq zauwaLyQ ie dzialamy razem w jednym wsp6lnym celu - tak temat

przepompowni i pode6cie do niego bardzo mnie rozczarowuje.

W otrzymanej odpowiedzizostalem poinformovranl',2e sytuacje awaryjne, stwarzajqce problemy dla

mieszkafc6w nie wystqpujq oraz, 2e wszystkie awa:ie usuwane sq w mo2liwie najkr6tszym czasie -

jednak je$li nie ma ewidencji - na jakiej podstarvie opiera Pani Przewodniczqca takq tezq ? Zar6wno

ja , jak i zgtaszajqcy siq do mnie mieszkafiry mamy oclmienne zdanie na ten temat.

proszq o informacje jak mam odpowiadai nriesz:kaicom, na ich pytania i pretensje odno6nie

nieprzyjemnego zapachu? Do kogo mam ich ods'ltai'l

Chciaibym zauwa2yi,2e rozwiqzania, kt6re proJon,lwatem : wprowadzenie rejestru iewidencji jak

i powiadamiania - majq na celu jedynie poprawii mechanizmy nadzorczo-kontrolne dla zdrowia-

bezpieczefistwa- komfortu mieszkaric6w. Prrponujq, p6jScie z duchem czas6w i zastqpienie

sposob6w i rozwiqzaf stosowanych do tej pory, ktore nawet je5li dziaiaty przez wiele lat nie sq ju2

nowoczesne, a ich zmiana na dlu2szq metq mogq ograniczyi koszty - bo jak rozumiem:

tl nie ma koniecznoSci codziennego ob'jazclu przepompowni, kt6re dzialajq poprawnie, taki

wyjazd jest niezbqdny w sytuacji awaryjrej,

2/ szVbki dojazd do przepompowni z ;rwariq mo2e przySpieszyd usuniqcie awarii, a mo2e

izmniejszyd koszt jej usuniqcia, w koficu ,cowiadomienie chyba moina ustawii nie tylko

w sytuacji awaryjnej ale tak2e w sytuacji przekroczenia jakiegoS granicznego wska2nika pracy

urzqdzeri.

Dodatkowo jako, ie uplynqlo juZ dwa tygodn e od odpowiedzi,ie rozpoczqto wycene system6w

powiadamiania wiqc oczekujq, ie temat wycen), jest ju2 zatatwiony - prosze o przedstawienie kopii

zebranych ofert monitoringu GSM przepompowni nr 6 i 7,a je5li nie sa one jeszcze dostqpne

o informacjq do kiedy takq odpowiedi otrzyman.

powaianiem


